

TABLE OF CONTENTS 目 录

The Mindfulness Training in the Developmental Cognitive Neuroscience
(发展认知神经科学视角下的正念训练)

- Y. N. SONG.....1015

Survey on Teachers' Job Satisfaction of Basic Education Teachers in Nyingchi of Tibet
(西藏林芝市基础教育教师工作满意度的调查研究)

- Z. Z. WU.....1024

Who Would You Lend a Helping Hand: Identifiable Victim Effect
(你会对谁伸出援助之手: 可识别受害者效应)

- M. T. ZHANG, M. YUAN, S. F. XING.....1032

Research Review of the Effect of Gender Role on Parenting
(性别角色对养育的影响研究述评)

- N. TA, D. J. ZHANG.....1039

Commentary of Factors That Affect Children's Language Development
(影响幼儿语言发展之因素述评)

- C.-M. TONG.....1047

Minority College Students' Well-Being and Its Protector—Ethnic Identity
(少数民族大学生幸福感及其保护因子——民族认同)

- S. H. LI, Z. L. XIAO.....1055

The Study on Children Developmental Characteristics of "Theory of Mind" during Middle Childhood
(儿童中期心理理论发展特点研究)

- Y. WU, X. LI, N. Y. WU.....1061

The Characteristic and Brain Mechanism of Theory of Mind in Schizophrenia
(精神分裂症患者心理理论加工的特点及其脑机制)

- J. J. TENG, Y. W. ZHENG.....1070

Virtual Reality Technology Applied in EAP for Civil Pilots: A Prospective Study
(虚拟现实技术应用于民航飞行员 EAP 项目的前瞻研究)

- C. L. LI, X. Q. YOU.....1078

The Influence of Leadership's Self-Esteem and Self-Efficacy on Their Subjective Well-Being
(领导者的自尊和自我效能感对其主观幸福感的影响)

- Z. X. TANG, X. F. PAN.....1083

The Effect of Utility Value Intervention on Situational Interest and Learning Outcome in Online Learning Environment

(网络学习中效用价值干预对学习兴趣及学习效果的影响)

M. M. GAO, J. M. XIONG, X. M. DUAN.....1093

Embodied Numerosity: Sensori-Motor and Body Movement Influence Spatial-Numerical Representation
(具身数量: 感觉运动和身体运动对空间数量表征的影响)

R. J. ZHU, Y. ZHOU, Y. ZHANG, X. Q. YOU.....1108

Statistic Analysis of Medical College Students' Potential Depression Index

(医学专科学校学生潜在忧郁指数的统计分析)

J. Y. CHEN, D. LAN, B. GUO.....1117